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 Exploateringsdirektör Krister Schultz och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 
Vidare tjänstemännen vid kontoret Stefan Eriksson, Lars Fränne, Ann-Charlotte 
Nilsson, Gunnar Jensen, Petra Nieto, Eva Olsson och Åsa Wigfeldt samt biträdande 
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 § 25 



  

Programarbete för utveckling av Gullmarsplan. Remiss 
Dnr E2007-530-00762 
Bordlagt 14 juni 2007 nr 22 
Protokollsutdrag 
 
Exploateringskontoret hade den 25 maj 2007 avgivit tjänsteutlåtande i rubricerade 
ärende, till vilket hänvisas. I tjänsteutlåtandet föreslogs enligt följande: 
 
 Exploateringsnämnden översänder och åberopar kontorets utlåtande till kommun-
 styrelsen som svar på remissen om programarbete för att utveckla Gullmarsplan. 
 
Yrkanden 
Bifall yrkades till kontorets förslag. 
 
Vice ordföranden Mirja Räihä Järvinen m fl (s) yrkade bifall till förslag som redovisas 
i bilaga P1. 
 
Ledamoten Ann-Margarethe Livh (v) yrkade bifall till förslag som redovisas i bilaga 
P2. 
 
Ledamoten Emilia Hagberg (mp) yrkade bifall till förslag som redovisas i bilaga P3. 
 
Beslut 
Exploateringsnämnden beslöt, efter propositioner på framställda yrkanden, enligt 
kontorets förslag: 
 
 Exploateringsnämnden översänder och åberopar kontorets utlåtande till kommun-
 styrelsen som svar på remissen om programarbete för att utveckla Gullmarsplan. 
 
Reservationer 
Mot beslutet reserverade sig vice ordföranden Mirja Räihä Järvinen mf l (s) med 
hänvisning till sitt yrkande i bilaga P1. 
 
Mot beslutet reserverade sig ledamoten Ann-Margarethe Livh (v) med hänvisning till 
sitt yrkande i bilaga P2. 
 
Mot beslutet reserverade sig ledamoten Emilia Hagberg (mp) med hänvisning till sitt 
yrkande i bilaga P3. 
 
Ersättaryttranden 
Ersättaryttrande gavs av ersättaren Lotten von Hofsten (v) enligt bilaga P2. 
 
Ersättaryttrande gavs av ersättaren Torkel Tigerschiöld (mp) enligt bilaga P3. 
 
 

 
 
 
 
 
 
    Vid protokollet 



  

    Åse Geschwind 
 
 
 
Rätt utdraget intygar: 
 
 
 
_________________________________ 



  

Tillhör § 25, bilaga P1 
 
 
Exploateringsnämnden 
2007-08-23 
 
Tillhör ärende 25 
 
Programarbete för utveckling av 
Gullmarsplan. Remiss 
 
Mirja Räihä Järvinen m fl (s) 

 
 
 
 
Förslag till beslut 
 
Exploateringsnämnden beslutar 
 
Att godkänna kontorets förslag till beslut. 
 
samt 
 
att därutöver anföra följande: 
 
En rad utredningar har genomförts och en rad beslut har fattats under senaste åren som 
på olika sätt berör och behandlar Gullmarsplan. Bedömer berörda förvaltningar att det 
är motiverat med ett programarbete så bör ett sådant genomföras. 
 
Mot bakgrund av att de motiv som framförs främst rör sociala frågor och lokala 
näringslivs- och servicefrågor hade det varit intressant att få veta vad 
stadsdelsförvaltningen gjorde för bedömning av frågorna. Tyvärr tycks inte 
stadsdelsnämnden ha förmått prestera något underlag. Det är dock av vikt att 
stadsdelsnämnden involveras i det fortsatta arbetet om ett sådant påbörjas. 
 



  

      Tillhör § 25, bilaga P2 
 
 
      Exploateringsnämnden 

2007-08-23 
 
      Tillhör ärende 25 

 
Programarbete för att utveckla 
Gullmarsplan. Remiss 

 
Ann-Margarethe Livh (v) 
Lotten von Hofsten (v) 

 
Förslag till beslut 
  
Exploateringsnämnden beslutar 
 
Att  delvis bifalla förslaget. 
 
Att  därutöver anföra följande:  
 
Ett programarbete för att utveckla och rusta upp Gullmarsplan är positivt, men de 
sociala problemen kommer inte att försvinna, man kan så att säga inte bygga bort 
sociala problem, som missbruk.  
 
Det är angeläget att stärka sambanden mellan olika delar av området, framförallt mot 
Globenområdet och försöka eliminera olika barriärer, men Vänsterpartiet vill redan idag 
markara att vi är emot ny bebyggelse i och omkring Koleraparken samt längs 
Sköntorpsvägens norra sida som vetter mot Årstaskogen. Det är mycket viktigt att få till 
stånd ett beslut i fullmäktige om att inrätta naturreservatet Årstaskogen-Årsta holmar så 
snart som möjligt. 
 
I arbetet med att göra området kring Gullmarsplan attraktivare skall även ingå att utreda 
hur man som funktionshindrad kan ta sig fram på ett bra sätt. Det gäller såväl för 
fysiskt, som socialt och kommunikativt funktionshinder. Målet att Stockholm skall bli 
världens mest tillgängliga huvudstad 2010 skall finnas med i planarbetet. 
 
Slutligen är vi medvetna om att många människor upplever en stark känsla av otrygghet 
vid och omkring Gullmarsplan, och för den delen också vid Globenområdet, och vi är 
angelägna om den situationen förbättras. 
 
 



  

Tillhör § 25, bilaga P3 
 
 
Exploateringsnämnden  
2007-08-23 
 
Tillhör ärende 25 
 
Programarbete Gullmarsplan 
 
Emilia Hagberg (mp) 
Torkel Tigerschiöld (mp) 

 
 
 
Förslag till beslut 
 
Exploateringsnämnden beslutar 
 
Att  som svar på remissen anföra följande: 
 
Trafiksituationen är ett av problemen kring Gullmarsplan och genom att minska trafiken 
skulle trivsamheten och tryggheten öka. Trafikkontoret borde få i uppdrag att se över 
trafiksituationen i syfte att minska trafikproblematiken, bl a genom överdäckning av 
Nynäsvägen och bättre gångförbindelser till Globen.  I Gullmarsplans centrala läge och 
kollektivtrafikknutpunkt kan det finnas förutsättningar för nya bostäder men inte söder 
om Hammarby fabriksväg, väster om gymnasiet, och vägen ner mot vattnet. Det 
planerade naturreservatet i Årstaskogen ska fullföljas och det är oacceptabelt att låta 
delar av det planerade naturreservat ingår i programarbetet. 
 
 
 
 
 


